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Til stede var 14 repræsentanter med stemmeret. Heraf 1 dirigent og 2 

interne bilagskontrollanter (førhen kaldet revisorer). 
 

1) Repræsentantskabsmødet åbnes 
Formanden Torben Juul Andersen bød velkommen og oplyste at  

der var afbud fra 1 repræsentant, 10 repræsentanter havde ikke svaret på 
invitationen. 

 

Kasseren uddelte det reviderede regnskab for 2013. 
 

2) Valg af dirigent 
Efter forslag fra bestyrelsen valgtes Bruno Juul til dirigent. 

 
Dirigenten konstaterede herefter repræsentantskabets lovlige indvarsling. 

Dagsorden er udsendt jf. vedtægterne. 

 
Dagsorden blev herefter gennemgået, der var ingen bemærkninger til 

denne. 

 

3) Valg af stemmetæller 
En stemmetæller blev valgt. 

 

4) Bestyrelsens beretning 
Formanden oplyste at foreningen stadigvæk får nye medlemmer. 

Desværre falder flere og flere fra på grund af dødsfald. 

 

Formanden henviste til den udsendte skriftlige beretning, men fremdrog 
nogle hovedpunkter. 

- Foreningen har modtaget en pengegave på DKK 5.000,00 fra medlem 

Vagn A. Kjøge. Foreningen sender en stor tak til Vagn. 
- Hjemmesiden fungerer godt. 

- Kloakken er blevet renoveret med en ny faskine, så der fremover ikke 

skal slamsuges flere gange om året. 

- Udlejningen er tilfredsstillende, på nuværende tidspunkt er huset 
udlejet i 20 uger. 

- Formanden har ansøgt AP-Møllers Almene Fond om DDK 54.000,00 til 

ny varmepumpe og drænrør, desværre kom der afslag fra AP-Møllers 
Almene Fond. 

- Endvidere har formanden søgt en af Hjemmeværnets Fonde om 

DDK 3.000,00 til fugleskydning, dette er bevilliget fra Nymanns Legat. 
- Fugleskydning i år er søndag d. 10. august fra kl. 1000 til 1600, som 

endvidere vil kunne ses på hjemmesiden, www.lillejulebaek.dk 

http://www.lillejulebaek.dk/
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- Det påtænkes at ændre det nuværende PC-rum til et ekstra værelse 

med 2 sovepladser. 
- Foreningens protektor Hans Kongelige Højhed Prinsgemalen bliver 

80 år d. 11. juni. 

 

Dirigenten opridsede hovedpunkterne og stillede herefter beretningen til 
debat. 

 

Beretningen blev godkendt uden kommentarer. 
 
 

5) Regnskab for 2013 
- Kassereren gennemgik det reviderede regnskab dateret  

15. april 2014. 
- Udlejningen af sommerhuset har givet et lille overskud på  

DKK 3.093,19. 

Selve driftsresultatet viser et underskud på DKK -16.614,69. 
 

- Kassereren oplyste at der p.t. var tegnet 20 kontrakter for 2014. 

 
- Nyhedsbrev vil kun kunne læses på foreningens hjemmeside. 

 

- Kørselsgodtgørelse til bestyrelsen er uændret DKK 2,00. 

 
- Dirigenten satte regnskabet til debat. 

 

Kurt Søndergaard spurgte hvad Lille Julebæks reelle værdi er. 
Kasseren svarede, at husets værdi pt. er ca. DDK 1.600.000,00. 

 

Der var et forslag om fremover at sende indbydelser til 

repræsentantskabsmøder ud via mail. 
 

Der var ingen yderligere der havde kommentarer til regnskabet 

hvorefter regnskabet blev godkendt  
 

6) Fastsættelse af honorarbeløb til bestyrelsen 
Formanden foreslog uændret honorar til Formanden, Kassereren og 
Bookingslederen på DKK 2.000,00- pr. person. 

 

Blev enstemmigt vedtaget. 

 

7) Fastsættelse af kontingent 
Kontingentet er uændret DKK 100,- årligt eller DKK 200,- for livsvarigt 

medlemskab. 
 

Blev enstemmigt vedtaget. 
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8) Indkommende forslag 
Bruno Juul har udarbejdet et forslag til nye vedtægter for foreningen. 
 

Formanden gennemgik de væsentligste ændringer. 

Den nye vedtægt fremlægges på repræsentantskabsmødet i 2015. 

 
Repræsentantskabsmødet for 2015 holdes tirsdag d. 12. maj 2015 på 

Køge Hjemmeværnsgård, Københavnsvej 265, 4600 Køge. 

 

9) Valg til repræsentantskabet 
Formanden oplyste at Charlotte Bay Larsen ikke ønskede at være medlem 

af repræsentantskabet længere. 

Der blev ikke valgt en ny repræsentant. 
 

Fordelingen er som følger: 

 
Fra Nordsjællands politikreds: 

Gert Petersen, Jørgen Bolvig Hansen, Poul Lehn Jensen, Knud Dyring, 

Sonny Stumann. 
 

Fra Københavns politikreds: 

Per Bast Klitfod, Annemette Møller, Benny Lund Rasmussen, 

Peter Farup Schaltz, Harry F. V. Christensen 
 

Fra Københavns Vestegns politikreds: 

Per Yngve Lind, Palle Andersen, Torben Juul Andersen, Per Leo Jepsen, 
Ib Nørhede. 

 

Fra Midt- og Vestsjællands politikreds: 

Jan Heine, Søren Sloth, Henrik Nygaard Petersen, Torben Hansson. 
 

Fra Sydsjællands og Lolland-Falsters politikreds: 

Gert Larsen, Jens Lynge, Bruno Juul, Jørgen Edvard Jensen, 
Kurt Søndergaard. 

 

Alle medlemmer er godkendt. 
 

Ingen øvrige kommentarer. 

 

10) Valg til bestyrelse 
Kasserer  Henrik Nygaard Petersen Genvalgt 

Næstformand og sekretær Per Bast Klitfod Genvalgt 

 
Bestyrelsen består af 5 personer: 

Formand Torben Juul Andersen 

Næstformand/Sekretær Per Bast Klitfod 

Kasserer Henrik Nygård Pedersen 
Bookingleder Jørgen Bolvig Hansen 

Bestyrelsesmedlem Sonny Stummann 
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11) Valg af 2 bestyrelsessuppleanter 
Gert Petersen Genvalgt 
Knud Dyring Genvalgt 

 

12) Valg af interne billagskontrollanter 
Jens Lynge og Poul Lehn Jensen ønskede ikke at fortsætte som 
billagskontrollanter. 

 

Kurt Søndergaard og Søren Sloth blev valgt for 1 år. 
 

13) Valg af billagskontrollantsuppleant 
Per Leo Jepsen blev valgt som bilagskontrollantsuppleant for 1 år. 

 

14) Eventuelt 
Formanden oplyste at den årlige fugleskydning finder sted  

søndag d. 10. august 2014 på Køge Hjemmeværnsgård. 
 

Indbetaling for deltagelse i fugleskydningen kan ske enten ved 

bankoverførsel eller elektronisk indbetalingskort til foreningens girokonto. 

Konto nr.: 641-4575. 
 

15) Repræsentantskabsmødet afsluttes 
Dirigenten takkede for et godt møde, god ro og orden og ønskede 
foreningen held og lykke med fremtiden. 

Hvorefter han gav ordet til formanden. 

 

Formanden 
Takkede Bruno Juul for en god ledelse og et godt repræsentantskabsmøde 

og der blev udråbt et leve for foreningen. 

 
Formanden takkede for lån af Køge Hjemmeværnsgård og den store 

gæstfrihed. 

 

Mødet afsluttet ca. kl. 1950. 
 

Efter mødet blev der serveret smørrebrød med øl, vand og snaps. 

 
 

 

 
 

 

  Per Klitfod 

Sekretær 

 

 
 

 Bruno Juul 
Dirigent 

 


